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حریف تدارکاتی تیم ملی فوتبال قبل 
از جام ملت ها مشخص شد؟

سایت ورزشی اندونزیایی از حریف تدارکاتی تیم 
ملی فوتبال ایران قبل از شروع جام ملت های ۲۰۲۳ 

قطر رونمایی کرد.
 ،bolatimes به گزارش ایرنا به نقل از سایت
تیم ملی فوتبال اندونزی خود را برای حضور در 
رقابت های فوتبال جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ قطر 
آماده می کند و این تیم قصد دارد قبل از شروع این 
رقابت ها ۲ دیدار تدارکاتی در ترکیه برگزار کند. این 
تیم در جام ملت های آسیا در گروه D با تیم های 
ژاپن، عراق و ویتنام همگروه است. تیم ملی فوتبال 
اندونزی در اوایل ژانویه ۲۰۲۴ ابتدا در اردوی ترکیه 
مقابل لیبی قرار می گیرد و چهار روز بعد در ادامه 
این اردو نیز با تیم ملی فوتبال ایران بازی تدارکاتی 
خواهد داشت. تیم ملی ایران در حال حاضر در 
رده بیست و دوم و تیم ملی اندونزی در رده ۱۴۶ 
فیفا قرار دارند. از نظر عملکرد نیز تیم ملی ایران 
روند مثبتی داشته و توانست به عنوان تیم اول 
در  کند.  پیدا  راه  جام جهانی ۲۰۲۲  به  گروهش 
تیم  قوت  نقطه  نیز  اندونزیایی  این سایت  ادامه 
ملی فوتبال ایران را خط هافبک این تیم اعلام کرد 
و نوشت: آنها هافبک های خلاق و پویایی مانند 
اللهی و سامان  علیرضا جهانبخش، سعید عزت 
شرایط  کاملاً  نیز  ایران  حمله  خط  دارند.  قدوس 
خوبی دارد و بازیکنانی مانند مهدی طارمی، سردار 
آزمون و کریم انصاری فرد در آن حضور دارند. چند 
بازیکن کلیدی تیم ملی ایران که تیم ملی اندونزی 
باید مراقب آنها باشد به شرح زیر است: علیرضا 
جهانبخش )هافبک(، سعید عزت اللهی )هافبک(، 
سامان قدوس )هافبک(، مهدی طارمی )مهاجم(، 
سردار آزمون )مهاجم(، کریم انصاری فرد )مهاجم( 
بسیار سختی  ایران حریف  ملی  تیم  در مجموع 
برای اندونزی است. جام ملت های ۲۰۲۳ قطر از 
پنجشنبه  ۲۲ دی ماه آغاز می شود و تیم ملی فوتبال 
ایران در گروه C با تیم های فلسطین، هنگ کنگ و 

امارات همگروه است.

صعود یک پله ای حسین وفایی در 
رنکینگ جهانی اسنوکر

پله  یک  با  موفق شد  ایران  اسنوکر  پوش  ملی 
صعود در رده ۱۷ جهان قرار بگیرد.

به گزارش ایسنا، حسین وفایی، ملی پوش اسنوکر 
 ۲۰۲۳ انگلیس  قهرمانی  مسابقات  در  که  ایران 
درخشید، توانست در رنکینگ جهانی یک پله صعود 
کند و در رده ۱۷ جهان بایستد. وفایی ۲۹ساله که 
است،  حاضر  حرفه ای ها  جمع  در   ۲۰۱۲ سال  از 
اکنون  و  کرده  بازی  در جمع حرفه ای ها  ۱۰ فصل 
ایران شناخته می شود. حسین  بهترین اسنوکرباز 
انگلیس  قهرمانی  مسابقات  دور چهارم  در  وفایی 
یک  شماره  مرد  سالیوان،  اُ  رونی  مصاف  ۲۰۲۳به 
اسنوکر جهان، رفت و با نتیجه شش بر دو شکست 
خورد تا ملی پوش اسنوکر ایران از حضور در فینال 
این مسابقات بازماند.  وفایی در دور نخست این 
مسابقات توانست شان مورفی انگلیسی، مرد شماره 
چهار شکست  بر  نتیجه شش  با  را  جهان  هفت 
دهد. او در دور دوم به مصاف متئو سلت رفت و 
در یک بازی یک طرفه توانست با نتیجه شش بر 
یک به پیروزی برسد. ملی پوش ایران در دور سوم 
مسابقات قهرمانی انگلیس ژانگ آندا، حریف چینی، 
را با نتیجه شش بر چهار شکست داد به جمع چهار 
بازیکن برتر این مسابقات رسید. وفایی با شکست 
مسابقات  فینال  به  نتوانست  سالیوان  اُ  مقابل 
قهرمانی انگلیس ۲۰۲۳ برسد. وفایی با عملکرد خوب 
رده بندی  در  توانست  گذشته  بازی های  در  خود 
جهانی یک پله صعود کند. رونی اُ سالیوان، ستاره 
انگیسی اسنوکر جهان در رده نخست دنیا ایستاده 
است. پس از آن جاد ترامپ انگلیسی و لوکا برسل 
بلژیکی در رده های دوم و سوم جهان قرار گرفته اند. 
رنکینگ اعلام شده از سوی تور جهانی اسنوکر پس 
از به روزرسانی امتیازات اسنوکربازان در مسابقات 

قهرمانی انگلیس است.

بحران مالی در پرسپولیس
نوتیس دومین بازیکن خارجی 

سرخ پوشان به باشگاه

مدافع تاجیکستانی تیم فوتبال پرسپولیس به 
دلیل پرداخت  نشدن مطالباتش به این باشگاه 

اخطار داد.
این  در  پرسپولیس  باشگاه  ایرنا،  گزارش  به 
روزها در شرایط خوبی به سر نمی برد و با حواشی 
از  بعد  می کند.  نرم  پنجه  و  دست  مختلفی 
شکست این تیم در هفته پایانی رقابت های لیگ 
قهرمانان آسیا و حذف از این رقابت ها، خبری 
گولسیانی  گئورگی  اینکه  بر  مبنی  منتشر شد 
مدافع گرجستانی این تیم دو هفته پیش بابت 
دریافت مطالباتش به باشگاه نوتیس داده است.
با پیگیری های ایرنا مشخص شد دیگر بازیکن 
خارجی این تیم یعنی وحدت هنانوف نیز پیش 
از گولسیانی به باشگاه پرسپولیس نوتیس داده 
است و اکنون مهلت آن به اتمام رسیده است. 
گفته می شود مدیران باشگاه در حال مذاکره با 
این دو بازیکن برای پرداخت مطالباتشان هستند 
و اگر مشکلی رخ ندهد به زودی با آنها به توافق 

خواهند رسید.

داورزنی فدراسیون والیبال را تحویل داد
مرادی فعالیتش را آغاز کرد

و  پیشین  رئیس  معارفه  و  تودیع  مراسم 
سرپرست جدید فدراسیون والیبال برگزار شد.

به گزارش مهر، پس از پایان دوره چهارساله 
محمدرضا داورزنی در فدراسیون والیبال، وزارت 
ورزش و جوانان پس از ۱۵ روز، وحید مرادی را 

به عنوان سرپرست فدراسیون انتخاب کرد.
مراسم تکریم رئیس سابق و معارفه سرپرست 
جدید صبح امروز در سالن فدراسیون والیبال با 
حضور محمدرضا داورزنی، وحید مرادی و محمد 
و  فرهادیان  آرش  ورزش  وزیر  معاون  پولادگر 
دیگر اعضای هیأت رئیسه و کارکنان فدراسیون 
داورزنی  محمدرضا  زحمات  از سال ها  و  برگزار 

تقدیر به عمل آمد.
فدراسیون  ریاست  داورزنی  ترتیب  این  به 
والیبال را به صورت رسمی تحویل مرادی داد تا از 
این به بعد نایب رئیس امور مربوط به فدراسیون 

را پیگیری کند.
محمدرضا داورزنی از سال ۸۵ تا ۹۵ رئیس 
فدراسیون والیبال ایران بود و از سال ۹۵ تا ۹۶ 
به مدت یک سال به عنوان سرپرست فدراسیون 
والیبال ایران مسئولیت داشت. در دوران ریاست 
داورزنی، تیم ملی والیبال ایران بعد از ۵۲ سال 

راهی المپیک شد.
محمدرضا داورزنی نیمکت تیم ملی والیبال را 
در چند سال اخیر به بهروز عطایی سپرد و همین 
موضوع باعث شد تا تیم ملی افت محسوسی 
با عملکرد  المپیک هم  انتخابی  پیدا کند و در 
المپیک  به  شانس صعود  ملی پوشان  ضعیف 
پاریس به اما و اگر کشیده شود. داورزنی برای 
المپیک  بار راهی  برای سومین  تیم ملی  اینکه 
شود پس از نتایج ضعیف ملی پوشان در انتخابی 
المپیک وعده جذب مربی خارجی داد تا در لیگ 
ملت ها که آخرین فرصت برای المپیکی شدن 
تیم ملی است، تیم جواز حضور در المپیک را 

به دست بیاورد.
داورزنی در این مدت با مربیان خارجی زیادی 
به مذاکره نشست اما پس از پایان دوره ریاستش 
در فدراسیون، مذاکرات متوقف شده و از این به 
بعد مرادی مسئولیت را برعهده خواهد گرفت. 
والیبال  فدراسیون  در  داورزنی  برای  کار  البته 
هنوز به پایان نرسیده چرا که او نامزد ریاست 
فدراسیون والیبال است و در صورتی که قوانین 
به او اجازه دهد در انتخابات شرکت خواهد کرد 
و جز نامزدهای اصلی این انتخابات هم محسوب 

می شود.

ایرانی ها،  برای  ناشناخته  محمدرضا گلزار اسمی 
خاصه آن هایی که سینما را دنبال می کنند، نیست. 
او گیتاریست قدیمی است که پشت سر گروه آریان 
نوازندگی می کرد، ولی بعد ها در به رویش باز شد و 
از ردیف دوم به صف اول رسید. از آن زمان تا به 
الان به خوبی قدر فرصت هایی که نصیبش شده را 

دانسته است.
سِمت محمدرضا گلزار در جایی که تصورش سخت 

بود
به گزارش فرارو، او از نوازندگی به دنیای هنر هفتم 
رسید و روی پرده سینما رفت. فیلم های سینمایی 
تنهایی  به  حرفه  این  به  ولی  کرد،  بازی  متعددی 
بسنده نکرد. سری به دنیای خوانندگی زد و به طور 
ویژه چندین قطعه منتشر کرد. البته که فاکتور اصلی 
که در را به رویش برای ورود به سینما گشود هم کنار 
نگذاشت و فعالیت در دنیای مدلینگ را هم ادامه 
داد. هنوز بسیاری، بیلبودر های تبلیغاتی او که یکی 

از برند های پوشاک را تبلیغ می کرد به خاطر دارند.
در  نداشته  و  داشته  توانایی های  همه  وجود  با 
عرصه های مذکور، گلزار خودش را در یکی دو حیطه 
محدود نکرده است. او چندین سال است که ادعایی 
در دنیای ورزش دارد و گهگاهی با ویدئو هایی که از 
فعالیت های ورزشی اش منتشر می شود برای بقیه 

کری خوانی هم می کند. 
فعالیت های ورزشی محمدرضا گلزار به یکی دو 
که  خان  زبل  سان  به  او  نمی شود؛  محدود  رشته 
هر دم سر از جایی در می آورد، یکی پس از دیگری 

تجربه های ورزشی اش را رو می کند.
ورزش  گفته  خودش  است.  اسکی  آن ها  اولین 
مورد علاقه اش است و از بچگی اسکی می کرده و نه 
فقط در کوه های ایرانی بلکه تجربه اسکی کردن در 
کوه های سایر کشور ها به ویژه کوه های مطرح اروپایی 

را دارد.
نکته جالب تر اینکه گفته از ۶ سالگی والیبال را 
این  در  خبرسازی اش  اوج  است.  می کرده  دنبال 
رشته مربوط به جایی است که به عنوان مربی در 
لیگ والیبال تهران، نامش وارد فهرست شد. او به 
عنوان مربی بدنساز تیم والیبال ارتعاشات صنعتی 
والیبال مشغول فعالیت شد و قرارداد بست. اتفاقا 
در همین زمینه بدنسازی هم کم عکس و فیلم ندارد. 
بدن آماده اش را به رخ کشیده تا نشان دهد در این 
زمینه هم حرف های زیادی برای گفتن دارد. به غیر 
از اسکی و والیبال و بدنسازی، او در شنا و بیلیارد 

هم مدعی است.
همه ورزش هایی که در بالا عنوان شد شاید برایش 
بیشتر یک جنبه سرگرمی داشته که از آن به عنوان 
فرصتی برای روی فرم ماندن استفاده کرده است، 
ولی تازه ترین فعالیت ورزشی محمدرضا گلزار مربوط 
چیزی  است.  پدل  نوظهور  رشته  در  به حضورش 
شبیه به تنیس که با فرمتی جدید ارائه می شود. گلزار 
یکی دو سالی می شود که در دبی و تهران مشغول 
انجام این فعالیت ورزشی است و هر از چندگاهی 

هم سراغ ستاره های پرسپولیس و استقلال می رود 
تا نشان دهد این ورزش در حال فراگیر شدن است. 
برایش یک شغل شاید  او که حالا  فعالیت جدید 
دولتی فراهم کرده، معرفی شدنش به عنوان عضو 
هیات رئیسه انجمن پدل است. فعالیتی که به طور 
کنفرانس  در  و حتی  زده  استارت  را  کارش  رسمی 
خبری رسمی آن هم از سوی نماینده های فدراسیون 
تنیس و وزارت ورزش شرکت کرده است. محمدرضا 
گلزار تا زمان رونمایی از توانایی جدید ورزشی اش 
فعلا یکی از اعضای هیات رئیسه انجمن پدل ایران 

است.
اولین اظهارات محمدرضا گلزار پس از شغل 

جدیدش
محمدرضا گلزار پس از عضویت در هیات رییسه 
انجمن پدل ایران بیان کرد: در این مدت خیلی تلاش 
من  اینکه  وجود  با  نپذیرم  را  این سمت  که  کردم 
عاشق ورزش هستم، مخصوصاً ورزش پدل که بسیار 
جذاب است. همه می دانید که پذیرش این سمت 

چه مسئولیت سنگینی است.
او ادامه داد من قول دادم که کمک کنم و به عهدم 
وفادارم و امیدوارم با کمک اهالی رسانه به افتخارات 
بین المللی دست پیدا کنیم. از وزارت ورزش و رئیس 
فدراسیون تنیس هم تشکر می کنم. امیدوارم بتوانیم 

با کمک هم بدرخشیم.

گلزار در پدل می ماند
گلزار در پاسخ به این پرسش که در والیبال حضور 
کوتاهی داشت و آیا در پدل ماندگار است؟ تاکید 
کرد: من از معدود هنرمندانی هستم که زندگی ام 
به  را  والیبال  سال ها  است.  شده  عجین  ورزش  با 
صورت حرفه ای و باشگاهی کار کرده ام. در اسکی هم 
سال ها هم بوده ام. در والیبال یک فصل را به عنوان 
مربی بدنساز کنار یکی از تیم ها بودم. برای پدل هم 
مطمئن باشید که تیم ملی سال آینده سورپرایز هایی 
دارد. او ادامه داد: پدل رشته نوپایی است، اما ما 
در حال طراحی شبکه ای هستیم تا مسابقات پدل 
پخش زنده شود و حتی آموزش هم داده شود. تلاش 
می کنم، اما من هم دغدغه های شخصی خودم را 

دارم، اما تمام تلاشم را می کنم تا پدل بدرخشد.
گلزار در جمع خبرنگاران در پاسخ به این پرسش 
که حضورش در پدل بیشتر جنبه حمایتی دارد یا از 
لحاظ فنی هم کمک می کند؟ تصریح کرد: مسائل 
فنی به سرمربی و کاپیتان تیم ملی مربوط می شود. 
ما کار های بین المللی را انجام می دهیم و در حال 
تدارک یک اردوی خارجی هستیم. همچنین تلاش 
می کنیم که یک مربی اسپانیایی در کنار مربی تیم 

ملی ایران حضور داشته باشد.
داود عزیزی رئیس فدراسیون درمورد اینکه تنیس 
بچه اول فدراسیون و پدل بچه دوم است، گفت: در 

چند سال اخیر با کمک وزارت رشد بودجه ای خیلی 
خوبی داشتیم. ۱۰ برابر نسبت به ۴ سال پیش افزایش 
درآمد داشتیم، ولی رشد پدل نسبت به کشور های 
حوزه خلیج فارس کم تر است. کورت های آن ها خیلی 
زیاد است و فکر می کنم در سال های اخیر اتفاق 
خوبی برای مان خواهد افتاد. تعداد کورت های پدل 
دارد زیاد می شود. تنیس و پدل را بچه اول و دوم 
نمی دانم، پدل قبلا هم برای ما بوده و کسی اول یا 
دوم نیست. نیاز های پدل مثل تنیس دیده می شود.
علی رغبتی مشاور وزیر ورزش و داود عزیزی رئیس 
فدراسیون هم در این نشست حضور داشتند. پدل به 
عنوان انجمن زیر فدراسیون تنیس فعالیت دارد. تیم 

پدل مسابقات قهرمانی آسیا را در پیش دارد.
شاهرخ کشاورز دبیر فدراسیون گفت: آقای گلزار 
این  در  پدل  انجمن  رئيسه  هیات  عضو  عنوان  به 
مراسم حضور دارد. افتخار بزرگی برای خانواده تنیس 
و پدل است که آقای گلزار حضور دارد و امیدوارم 

روز های خوبی رقم بخورد.
داود عزیزی رئیس فدراسیون نیز گفت: پدل رشته 
خوب  رشته  این  به  فدراسیون  نگاه  است.  جذابی 
است. امروز از آقای گلزار دعوت کردیم و در هیات 
رئیسه انجمن پدل قرار بگیرد و باعث پیشرفت چند 
برابری پدل شود. ما جام حذفی پدل را در باشگاه 

انقلاب برگزار خواهیم کرد.

در جلسه کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال دو ابهام درباره پرونده 
باشگاه استقلال مطرح شده و در این زمینه استعلاماتی در حال 

گرفته شدن است.
به گزارش تسنیم، کمیته انضباطی برای  بررسی ابهامات مطرح 
شده در برخی قراردادهای سه باشگاه استقلال، پرسپولیس و تراکتور 
روز پنجشنبه گذشته تشکیل جلسه داد و وکلای این باشگاه ها 

توضیحاتی را ارائه دادند.
پس از این جلسه، ابوالفضل حسن زاده رئیس کمیته انضباطی 
است  قرار  که  دارد  وجود  ابهاماتی  پرونده،  دو  درباره  کرد  اعلام 
استعلاماتی درباره آنها از سازمان لیگ گرفته شود و چند نفر دیگر 
در کمیته انضباطی حضور یابند تا پس از آن درباره پرونده های 

مطرح شده تصمیم گیری شود.
پیگیری  تسنیم درخصوص جلسه کمیته انضباطی نشان می دهد 
هر دو ابهام مطرح شده، مربوط به استقلال بوده و استعلامات لازم 

نیز در این زمینه در حال انجام است.
ابهام اول در پرونده استقلال مربوط به سقف بودجه این باشگاه 
است. استقلال می گوید مجوز هزینه ۳۲۵ میلیاردی را از سازمان 
لیگ گرفته است. این در شرایطی است که سازمان لیگ در نامه ای 
که مرداد ماه به امضای کشوری فرد سرپرست وقت سازمان لیگ به 
باشگاه استقلال ارسال کرده، سقف بودجه این باشگاه را ۳۰۰ میلیارد 
تومان اعلام کرده اما استقلالی ها مدعی اند پیامکی از سوی فردی 
مسئول در فدراسیون و سازمان لیگ دریافت کرده اند که مجوزی 

بیش از این رقم دارند.
جزو  پایتخت  آبی های  دارند  اعتقاد  هم  پرونده  این  شاکیان 
نمایندگان ایران در آسیا محسوب نمی شوند و فقط مجوز هزینه 
۳۰۰ میلیاردی در فصل جاری داشته اند. این اختلاف نظر باعث شده 
کمیته انضباطی در این باره از سازمان لیگ استعلام بگیرد و توضیح 

بخواهد.
پرونده دوم مربوط به قرارداد بلانکو مهاجم آرژانتینی استقلال 
لیگ  سازمان  از  نیز  خصوص  این  در  انضباطی  کمیته  است. 
درخواست ارائه قرارداد و بررسی مالیات و هزینه های جانبی درج 

شده در قرارداد این بازیکن را کرده است.
گفته می شود علی خطیر مدیرعامل و وکلای باشگاه استقلال 
درباره سایر ابهامات مطرح شده مدارکی را به کمیته انضباطی ارائه 
داده اند و تا حد زیادی این ابهامات برطرف شده است. نکته مهم در 
مدارک باشگاه استقلال این است که این باشگاه اعلام کرده مبلغ 
۹ میلیاردی رضایت نامه محمدرضا خالدآبادی به ۵ میلیارد تومان 
کاهش یافته و ۴ میلیارد از این مبلغ به آبی ها بخشیده شده است. 
استقلال برای جذب خالدآبادی دروازه بان هوادار در قالب دو چک 
۵ و ۴ میلیاردی به این باشگاه داده اما آنها را در سقف قرارداد خود 
نیاورده بود. استقلالی ها ادعا می کنند با بخشش ۵ میلیارد مبلغ 

رضایت نامه خالدآبادی، آنها از سقف عبور نمی کنند.
در جلسه روز پنجشنبه کمیته انضباطی دو ابهام دیگر درباره 
مالیات قرارداد بازیکنان خارجی باشگاه تراکتور و مربیان پرسپولیس 
مورد بررسی قرار گرفت که ظاهراً هر دو باشگاه اقدام به اصلاح 
قرارداد بازیکنان و مربیان خارجی خود کرده اند و به این ترتیب خطر 
کسر امتیاز تا حد زیادی از آن ها دور شده اما احتمال جریمه نقدی 

برای این باشگاه ها بسیار زیاد است.

از مربیگری در والیبال و بدنسازی تا شنا، بیلیارد و حالا هم تنیس

محمدرضا گلزار؛ زبل خان ورزش ایران!
محمدرضا گلزار به تازگی عضو هیات رئیسه فدراسیون پدل شده است.

تراکتور و پرسپولیس اصلاح کردند!ادعای جدید استقلال درمورد مبلغ رضایت نامه خالدآبادی

گلزار چندین 
سال است 

که ادعایی در 
دنیای ورزش 

دارد و گهگاهی 
با ویدئو هایی که 

از فعالیت های 
ورزشی اش 

منتشر می شود 
برای بقیه 

کری خوانی هم 
می کند

قهرمان سابق بوکس آسیا گفت: حضور مربیان کوبایی در ایران تصمیم 
خوبی بود اما باید به آنها ۴ سال فرصت بدهیم و دوستان مثل »آ  س بال« 

مربی کوبایی این مربیان را فراری ندهند
احسان روزبهانی در گفت وگو با فارس، در پاسخ به این سؤال که رینالدو 
فونتس مربی کوبایی در حال حاضر هدایت تیم ملی بوکس را بر عهده گرفته 
و در حال حاضر ملی پوشان در لرستان زیر نظر وی تمرین می کنند، نظر 
هنوز  ایران چیست، گفت: من  در  مربی خارجی  این  مورد حضور  در  شما 
بالاخره کوبایی هستند و  اما همه مربیان کوبایی  ندیده ام  را  مربی کوبایی 
کاربلد. همه بوکس دنیا این مربیان را می شناسند. رینالدو از طرف آس بال 
مربی کوبایی به ایران معرفی شده است. او مدرس فدراسیون جهانی و یکی 
از بهترین مربیان بوکس دنیا است. امیدوارم با حضور مربیان کوبایی در 
بوکس ایران اتفاقات خوبی رقم بخورد. در حال حاضر اردوی تیم ملی در 
استان لرستان است و این مربی کوبایی تمرینات خود را با تیم ملی ایران 

آغاز کرده است.
وی در ادامه افزود: روح الله حسینی رئیس فدراسیون بوکس تصمیمات 
خیلی  شود.  موفق  خارجی  مربی  با  ایران  بوکس  امیدوارم  و  گرفته  خوبی 
خوب است که او به وعده هایی که داده بود حالا دارد عمل می کند. امیدوارم 
کسی کاری به کار مربیان کوبایی نداشته باشد. هنوز یادمان نرفته زمانی 
که آ س بال به ایران آمد برخی ها او را خیلی اذیت کردند و وقتی عرصه برای 
آس بال تنگ شد این مربی کوبایی تصمیم گرفت ایران را ترک کند.دوستان 

باید اجازه بدهند این مربی کوبایی و سایر مربیان که قرار است به ایران بیایند 
کار خود را انجام دهند.

کاپیتان سابق تیم ملی بوکس در واکنش به این سوال که آیا برگزاری استاژ 
بوکس  نفع  به  کوبایی  مربیان  نظر  زیر  کشور  کل  مربیان  برای  مربی گری 
ایران است یا خیر، گفت: مسؤولان فدراسیون تا اینجای کار تلاش کرده اند 
و با مربیان کوبایی به توافق رسیده اند ظاهراً رینالدو فونتس در حال حاضر 
کوبایی  مربیان  از  دیگر  یکی  فونتانا  و  کرده  آغاز  ایران  در  را  خود  فعالیت 
است به زودی همراه با دستیار خود به تهران سفر خواهد کرد حالا که ما 
مربیان خارجی را در کنار بوکس کشورمان داریم می توانیم با برگزاری استاژ 
مربی گری برای مربیان داخلی سطح فنی مربیان کشورمان را بالا ببریم. با 
با مدرسی مربیان کوبایی می تواند سطح فنی  آموزشی  برگزاری کلاس های 

بوکس کشورمان بالا برود.
تا  کند  دقیقی  برنامه ریزی  باید  بوکس  فدراسیون  افزود:  ادامه  در  وی 
قهرمانانی که در گذشته کنار تیم ملی حضور داشتند و حالا دوران قهرمانی 
آنها به پایان رسیده در کنار مربیان کوبایی کسب تجربه کنند. حتی سایر 
مربیان که در گذشته هدایت تیم های ملی را بر عهده داشتند و حالا نیز 
هدایت تیم های ملی را بر عهده دارند آنها نیز می توانند از تجربیات مربیان 

کوبایی بهره مند شوند.
وی در پاسخ به این سؤال که به نظر شما مربیان کوبایی در چه مدتی 
می توانند به بوکس ایران کمک کنند، گفت: اینکه آنها ۶ ماه در ایران باشند و 

فعالیت کنند و برخی ها مثل گذشته آنها را اذیت کنند و در نهایت این مربیان 
تصمیم بگیرند از ایران بروند هیچ مشکلی حل نمی شود. باید مربیان کوبایی 
۴ سال در ایران باشند المپیک پاریس که نزدیک ۸ ماه دیگر آغاز می شود اما 
برای المپیک بعدی ما باید با همین مربیان کوبایی همکاری کنیم. باید به این 
مربیان فرصت بلندمدت بدهیم. در کوتاه مدت ما می توانیم با این مربیان در 
چند تورنمنت حضور پیدا کنیم اگر تغییرات را در تیم ملی حفظ کردیم که این 
مربیان می توانند کمک حال بوکس ایران باشند در غیر اینصورت می توانیم با 
مربیان دیگری  وارد مذاکره شویم اما در هر صورت یک بازه زمانی ۴ ساله 
باید در اختیار این مربیان کوبایی بگذاریم. با کوتاه مدت کاری پیش نمی رود.

روزبهانی در پاسخ به این سؤال که چرا مدتی است از بوکس ایران فاصله 
گرفته اید آیا تمایل ندارید به عنوان مربی در کنار بوکس ایران حضور داشته 
باشید، گفت: من دوست دارم به بوکس کشورمان کمک کنم اگر در تیم ملی 
بودم دوست داشتم به بوکس ایران کمک کنم اما خب دوستان دیگری نیز 
هستند که می توانند این کار را انجام بدهند و متأسفانه راه به ما نمی دهند. 
پیش  روح الله حسینی  کنار  که  زمانی  کردند  فراموش  برخی ها  البته ظاهرا 
از انتخابات بودند مدام بام ا در تماس بودند اما وقتی که حسینی رئیس 
فدراسیون شد آنها که کنار او هستند تغییر کردند و دوستان خود را فراموش 
کردند. روح الله حسینی همیشه به من محبت دارد اما ظاهرا برخی ها که کنار 
او حضور دارند در آن مقطع به من نیاز داشتند اما در هر صورت من همیشه 

برای کمک کردن به بوکس کشورم آماده ام.

قهرمان سابق بوکس آسیا: 
مربیان کوبایی را فراری ندهند، 4 ساله بوکس نتیجه می گیرد

دلیل حذف نام فدراسیون فوتبال از لیست فیفا مشخص شد
دلیل حذف نام فدراسیون فوتبال ایران از لیست فدراسیون های عضو فیفا مشخص شد.

به گزارش ایرنا، سایت فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا( در اقدام عجیبی نام فدراسیون فوتبال ایران را از 
لیست فدراسیون های عضو خود حذف کرد. فدراسیون فوتبال ایران بلافاصله به این موضوع واکنش نشان 

داد و اعتراض خود را اعلام کرد، همچنین با نامه نگاری با فیفا پیگیر این موضوع شده است.

حالا اما به نظر می رسد که این اقدام فیفا یک اشتباه سهوی بوده و ظاهرا این موضوع به دلیل به روزرسانی 
جدید سایت فیفا صورت گرفته است. در این به روزرسانی تنها نام فدراسیون فوتبال ایران از قلم نیفتاده و 
کشورهایی مثل سوریه، جزایر ماریانا شمالی در آسیا و تعدادی کشور از قاره های دیگر نیز تاکنون نامشان در 

این به روزرسانی در سایت فیفا درج نشده است.


